

02.02.2026

SİRKÜLER (2026'14)

Konu: Cumhurbaşkanının 10928 Sayılı Kararı İle 2026 Yılı İçin Belirlenen Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti İle Yurtdışına Yapılacak Yolculuklarda Verilecek Gündelik Harcırah Tutarları Yeniden Belirlenmiştir.

2026 yılı için ilan edilen memur maaş katsayıları ile belirlenen maaş katsayılarına göre, 6245 sayılı Harcırah Kanunu 34 üncü maddesi gereğince, Kuzey Kıbrıs Cumhuriyeti'ne iş ile ilgili yapılacak yolculuklarda verilecek Gündeliklere Dair Karar ile Yurtdışı Gündeliklerine Dair 30.01.2026 tarihli ve 10928 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile belirlenen Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti ile yurt dışı harcırah tutarları esas alınarak, 2025 yılında vergiden istisna edilen harcırah tutarları yeniden belirlenmiştir.

Yurtdışı harcırahlarla ilgili Cumhurbaşkanlığınca yayımlanan 9396 sayılı Kararı ile ekinde yer alan Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyetine yapılacak yolculuklarda verilecek gündelikler aşağıda olup, Yurtdışı Gündeliklerin Hesaplanmasında Esas Alınacak Cetveldeki Brüt maaş tutarları; Hazine ve Maliye Bakanlığının, 06.01.2026 tarihli 27998389-01.010.06.02- 4481518 sayılı (Sıra No:1) genelgesinde 01.01.2026 İla 30.06.2026 tarihleri arasında devlet memurlarına uygulanacak maaş katsayıları esas alınarak yapılan değişikliğe binaen yeniden belirlenmiştir.

2026 Yılında Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyetine Yapılacak Seyahatlerde Vergiden Müstesna Tutulacak Harcırah Tutarları Aşağıdaki Gibidir
olarak uygulanacaktır.

Gündeliklerin Tekabül
Ettiği Brüt Aylıklar

Vergiden Müstesna
Gündelik Tutarlar

35.907,57 TL ve fazlası
35.657,75- 35.907,56
32.604,43-35.657,74

1.527,00 TL
1.285,00 TL
1.045,00 TL

olarak uygulanacaktır.

(Not: Asgari ücret, 2026 yılı için 33.030,00 TL olarak belirlendiği için, özel sektör şirketlerde /işyerlerinde asgari ücretle çalışanların K.K.T.C yapacakları seyahatlerde gelir vergisinden muaf olarak uygulanacak harcırah tutarı 1.045,00 TL/gün olacaktır.

Gelir Vergisi Kanununun “Gider Başlıklı 24”ncü maddesinin 2 numaralı bendine göre, harcırah kanunu kapsamı dışında kalan müesseseler tarafından hizmet erbabına ödenen fiili yemek ve yatma giderleri 01.01.1983 tarihinden itibaren Devlet Memurlarına ödenen gündeliklerle mukayesede dikkate alınmayarak, seyahatle ilgili yemek ve yatma giderlerinin belgelerle tevsik edilmesi kaydıyla seyahat gideri olarak dikkate alınarak gider yazılabilir.

Ancak yemek ve yatma giderlerinin tevsik edilememesi halinde bu giderlere karşılık olarak verilen gündeliklerin aynı aylık seviyede Devlet Memurlarına verilen miktarı veya Devletçe verilen gündeliklerin en yüksek haddini aşan kısmının ücret olarak vergiye tabi tutulması gerekmektedir.

Diğer taraftan, anılan personele fiili yemek ve yatma giderleri dışında gündelik de ödendiği takdirde bu gündeliklerin tamamının ücret olarak vergiye tabi tutulması gerekecektir. (Bakınız; 138 Seri No’lu Gelir Vergisi Genel Tebliğ’inin 3’ncü maddesi, Tebliğin yayımlandığı Resmi Gazete linki: <https://www.resmigazete.gov.tr/arsiv/17951.pdf>)

Personele, seyahatlerinde fiili yatma ve yemek giderlerini belgelendirmemeleri halinde bu masraflarına karşılık Devlet Memurlarına verilen gündeliklerin belirlendiği günlük harcırah tutarlarına eşit olarak ödenmesi halinde, ödenen bu harcırah tutarları üzerinde yalnızca damga vergisi (% 07,59) kesintisi yapılması, Devlet Memurlarına verilen günlük harcırah tutarını aşan kısmının ücret olarak gelir vergisine tabi tutulmaları gerekmektedir.

Harcırah ödenmesinde, avans verilmiş ise avansın Türk Lirası cinsinden tutarı, avans verilmemişse harcırah beyanname düzenleme tarihindeki T.C. Merkez Bankası Döviz Satış Kuru esas alınarak Dövizler Türk Lirasına çevrilerek harcırah ödemesi yapılması gerekmektedir.

Yurt dışına yapılan seyahatlerde birden fazla ülkede kalınmış ise, her ülkedeki kalış süresine göre o ülkeler için belirlenen gündeliklerin esas alınması gerekmektedir. **Yurt dışına geçici görevle seyahat ve ikamet süresinin ilk on günü için ödenecek gündelikler kararın ekinde yer alan listedeki günlük harcırah tutarları %50 oranında artırılması suretiyle hesaplanarak, ödenmesi gerekmektedir.**

Seyahat ve ikamet süresinin ilk 10 günü ile sınırlı olmak kaydıyla, yurt dışında yatacak yer temini için ödedikleri ücretleri fatura ile belgelendirenlere, faturada gösterilen günlük yatak ücretinin yukarıda belirtildiği şekilde artırımlı olarak hesaplanan gündeliklerinin %40’ına kadar olan miktarı için bir ödeme yapılmamaktadır. %40’ını aşması halinde ise aşan kısmın %70’i ayrıca ödenmektedir.

Şirketlerin politikaları çerçevesinde kararın ekinde yar alan gündelik tutarların altında harcırah ödemesi yapabilirler.

21.01.2026 tarihli 33154 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan 10928 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararına ekli listede yer alan yurt dışı harcırah tutarlarının uygulanmasında, **Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Yönetim ve Dönüşüm Genel Müdürlüğü’nün 06.01.2026 tarihli 27998389/010.06.02-4481518 sayılı Genelge (Sıra No:1)’e binaen hesaplanan aylık brüt ücret tutarları, yurt dışı harcırah tablosundaki sütunlarla eşleştirilen ücretlerin denkliklerine göre; 01.01.2026 ile 30.06.2026 tarihleri arasında vergiden istisna edilen tutarlar uygulanacaktır.**

SÜTUN II : 35.907,57 TL ve yukarısı için aşağıdaki tabloda yer alan tutarlar uygulanacak olup, 35.657,75- 35.907,56 arasında ücret geliri olanlar için kararda yer alan (III) sütundaki, 32.604,43- 35.657,74 TL arasında ücret geliri olanlar için (IV) sütunda yer alan günlük harcırah tutarları uygulanacaktır.

Cumhurbaşkanının 10928 sayılı kararının ekinde yer alan yurt dışı gündeliklerin hesaplanmasında esas alınacak (II) no’lu sütunlarda yer alan yurt dışı gündelik tutarlarına aşağıdaki tablo ve linkten ulaşabilirsiniz.

Ülkeler	Gündelik Tutar	Para Birimi	Ülkeler	Gündelik Tutar	Para Birimi
ABD	199	ABD Doları	İsviçre	286	İsviçre Frangı
Almanya	176	Euro	İtalya	162	Euro
Avustralya	312	Avustralya Doları	Japonya	32.159	Japon Yeni
Avusturya	183	Euro	Kanada	264	Kanada Doları
Belçika	175	Euro	Kuveyt	56	Kuveyt Dinarı
Danimarka	1.320	Danimarka Kronu	Lüksemburg	173	Euro
Finlandiya	159	Euro	Norveç	1.317	Norveç Kronu
Fransa	169	Euro	Portekiz	164	Euro
Hollanda	170	Euro	Suudi Arabistan	677	Suudi Arabistan Riyali
İngiltere	127	İngiliz Sterlini	Yunanistan	166	Euro
İrlanda	161	Euro	Kosova	135	Euro
İspanya	168	Euro	Diğer AB Ülkeleri	140	Euro
İsveç	1.462	İsveç Kronu	Diğer Ülkeler	173	ABD Doları

Bu karar 01.01.2026 tarihinden geçerli olmak üzere yayımı tarihinde yürürlüğe girmektedir.

(Resmi Gazete; 31.01.2026 tarihli 33154 sayılı)

Söz konusu karara aşağıdaki linkten ulaşabilirsiniz.

<https://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2026/01/20260131-1.pdf>

Bilgilerinize sunarız.

Saygılarımızla,

TÜRKERLER Bağımsız Denetim
Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş.